
Foreløbig besvarelse af spørgsmål nr. 468 (Alm. del), som Folke-
tingets Sundhedsudvalg har stillet til ministeren for sundhed og 
forebyggelse den 21. april 2009. Spørgsmålet er stillet efter ønske 
fra Liselott Blixt (DF).

Spørgsmål 468:
"På baggrund af artiklen i Dagens Medicin den 13. marts 2009 "Åreknudepatienter 
må vente et år på behandling. Her sidder manden, der kan hjælpe dem. Han har 
intet at lave" bedes ministeren oplyse, hvad hans holdning er til, at man ikke an-
vender de klinikker, der har mulighed for at tage patienter, så ventelisterne på åre-
knudebehandling kan nedbringes, når behandlingsteknikken er dokumenteret som 
effektiv og sikker."

Svar:
Jeg har til brug for besvarelsen anmodet Sundhedsstyrelsen om en udtalelse vedrø-
rende de sundhedsfaglige aspekter af spørgsmålet. Når jeg har modtaget bidrag 
herfra, vil jeg vende tilbage med et endeligt svar. 
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